
 

 

Årsmelding Nattland Vel 2016 

 

1. Styret 

Styret i Nattland vel har siden årsmøtet i mars 2016 bestått av: 

 Lene Henriksen Holm (leder) 
 Synnøve Espe (nestleder) 
 Cecilie Kvamme (sekretær) 
 Hanne Øvrebø Fjeldberg (styremedlem) 

2. Økonomi 

 

Kontingent 

Årskontingenten for 2016 var på 350,-.  

Grasrotandelen 

I 2016 kom det inn 3596,- kroner fra Norsk Tipping. Vi oppfordrer alle til å registrere Nattland Vel som 

mottaker av deres grasrotandel. Disse pengene vil bl.a. gå til vedlikehold av kunstgressbanen ved 

barnehagen. 

Man kan støtte Nattland Vel ved å velge velforeningen som mottaker: 

https://www.norsk-tipping.no/grasrotandelen/#search=912762122  

 

 

https://www.norsk-tipping.no/grasrotandelen/#search=912762122


Nærmiljøanlegg med kunstgressbane 

Nattland Vel har en egen gruppe som har jobbet med å få på plass kunstgress på banen nedenfor 

Rambjøra barnehage. Gruppen og resten av velforeningen fortsetter arbeidet med å få på plass 

gjerder og lys. Det er en egen konto til dette formålet (se Pkt. 4). 

 

Oversikt økonomi 

Nattland vel driftskonto – 3633.38.42917  

Saldo per 01.01.2016 26 123,55 

Grasrotandel, Norsk Tipping 3 596,36 

Medlemskontingent  4 900,- 

Drift idrettsanlegg -30 000,- 

Saldo per 31.12.2006 inkl. renter: 4339,66 

Nattland vel idrettsanlegg – 3633.40.14635  

Saldo per 01.01.2016 321 228,58 

Utgifter til Kunstgressprosjektet 2016 -690 644,90 

Drift idrettsanlegg 30 000,- 

Andelssalg 101 390,- 

Sponsorer 222 000,- 

Flaskeinnsamling 6 629,- 

Åpningsfest 12 154,40 

Renter og gebyr -57,- 

Saldo per 31.12.2016 inkl. renter: 2 700,08 

 

 

3. Aktivitet 2016 

Velforeningen har fortsatt et ønske om å få utbedret stien gjennom skogen fra Nedre Nattland til 

Nattland skole. Vi har et ønske om å arrangere dugnader for å utbedre stien, men det er usikkert om 

velforeningen vil få tillatelse da den ligger på privat grunn. Også FAU ved Nattland skole har forsøkt å 

hjelpe til i saken, men så langt uten resultat. 

Kunstgressgruppen har hatt stor aktivitet med kontakt og oppfølging av entreprenører i forbindelse 

med grunnarbeid og legging av kunstgresset i 2016. For mer informasjonen se Pkt. 4. 



Velforeningen hadde flaskeinnsamling etter jul (i tillegg til før jul 2015). Det stilte mange frivillige, både 

voksne og barn. Formålet med flaskeinnsamlingen var både å få inn penger til kunstgress på banen 

ved barnehagen, samt å spre informasjon om prosjektet. 

Det ble arrangert åpningsfest 25. september på banen etter at kunstgresset var lagt. Veldig mange 

stilte opp, både med bidrag i kafeen, som andelsselgere og -kjøpere, dommere, spillere og publikum 

(se Pkt. 4). 

Det er ønskelig med flere aktive medlemmer i velforeningen, gjerne også flere styremedlemmer. Ingen 

har meldt sin interesse for å være med i styret etter årsmøtet i 2016, men mange har bidratt til å få på 

plass kunstgressbanen i form av pengebidrag (se Pkt. 4).   

  

4. Årsrapport 2016 for arbeid i Kunstgressgruppen 

I september 2014 ble «kunstgressgruppen» dannet, som en undergruppe av Nattland Vel. Gruppen 

har i 2016 hatt stor aktivitet. 

Målet har vært oppgradering av grusbanen ved Rambjøra Barnehage. Kunstgressgruppen har hatt 

regelmessige møter og innhentet anbud fra entreprenører og kunstgressleverandører. Det ble inngått 

avtale med entreprenør Bergs Maskin og kunstgressleverandør Safeplay fra Haugesund. 

Kunstgressdekket ble ferdigstilt i juli 2016, og åpningsfest avholdt 25. september. 

I 2016 ble det samlet inn 101 390,- gjennom andelssalg, og 222 000,- i sponsormidler med de største 

bidragene fra Privatmegleren, Rema 1000, Sædalen Idrettslag (SIL) og Havnevik Holding AS. Det har 

dessuten blitt sendt flere søknader om pengestøtte, men dessverre uten at vi har fått tilslag. 

Gruppen har jobbet inn mot Idrettsetaten i Bergen kommune og har fått godkjenning av banen som 

nærmiljøanlegg, da dette er en forutsetning for tildeling av spillemidler fra Norsk Tipping. I juni 2016 

fikk vi godkjent søknaden om spillemidler, men det var ikke flere midler tilgjengelig for 2016. Søknaden 

ble fornyet høsten 2016.  

Høsten 2015 ble det sendt søknad om oppsett av gjerder og belysning på kortsidene av banen. I 

desember 2015 ble det gitt rammetillatelse fra Bergen kommune på belysning og gjerder på anlegget. 

Det ble rettet en klage på dette vedtaket, og saken ble behandlet på nytt av byggesaksavdelingen og 

senere Fylkesmannen, men klagen ble avvist. Neste målsetting i kunstgressbaneprosjektet er derfor å 

få på plass gjerde på kortsidene, og deretter belysning. 

Nattland Vel hadde som mål å ha banen klar i løpet av 2016, og allerede juli 2016 var banen klar til 

bruk. Alle utlegg i forbindelse med grunnarbeider og kunstgressdekke er nå betalt. 

Vi trenger imidlertid fremdeles midler for å få på plass gjerde på kortsidene og belysning, og håper 

derfor at både flere privathustander i området og sponsorer vil hjelpe oss med dette. 

Vi har dessuten ønsker om å bruke resterende tomteområde til annen type aktivitet, og et forslag er 

lagt ved. 

Kronerullingen videreføres i en online andelssalg-løsning: 

http://nattland.superinvite.no/. 

 

Vedlegg - Prosjekt nærmiljøanlegg 


